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Notulen van  de achterbanvergadering van de Dorpslijst Puiflijk/Druten-Zuid, gehouden 

op 25 augustus 2015 in dorpshuis De Lier te Puiflijk. 

 

 

Aanwezig: Sjef van Elk, André Springveld, Ramon Postulart, Mustafa Enkür, Hans Baars, 

Hans den Biesen, Co Sanders, Rinie v/d Heijden, Rob van Kempen, Leo Reijers, Jos 

Vermeulen, Selma Teunissen.  

 

Afwezig met kennisgeving: Will van Sommeren, Walter Smits, Henny Cochius,  

Ronald Thoonen, Victoria Megens, Anne-Marie Eskes-van As, Michel Sanders 

 

Notulen: Selma Teunissen 

 

1) Opening 

André opent de vergadering en heet iedereen welkom. De heren Lepoutre en Pijnappel 

zijn aangeschoven voor de eerste twee agendapunten op de agenda. De dorpslijst is 

blij met hun komst.  

 

2) Stand van zaken over het afkoppelen van het verhard oppervlak van de Slink te 

Puiflijk 

Het is nog steeds de planning om eind september klaar te zijn met de werkzaamheden 

aan de Slink. Er is nu een aantal keren vervuiling in de grond gevonden. Hierdoor 

hebben de werkzaamheden wat vertraging opgelopen. De leden van de achterban 

zullen via de secretaris van informatie worden voorzien. 

 

3) Multifunctionele accommodatie De Doorkijk in Druten-Zuid 

De dorpslijst staat achter optie 3B, mits er een goede lange termijnvisie is.  

 

4) Vaststelling van het verslag 21 april 2015 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld onder dankzegging aan Selma Teunissen. 

 

Er wordt kort gesproken over de situatie van de jongste dochter van Anne-Marie 

Eskes-van As. Zij is ernstig ziek. Afgesproken wordt dat Sjef als coordinator in de 

richting van het gezin Eskes optreedt. 

 

5) Kijkje in de agenda van de wethouder Sjef van Elk 

De Provincie komt binnenkort een bezoek brengen aan Druten. Ze zullen ‘t Hoefijzer 

en de Kattenburg bezoeken. Hier is aardig wat subsidie op verkregen van de 

Provincie. De bouw van de Poort van Druten gaat ook van start in het najaar, ook hier 

is een aardige subsidie op binnen gehaald (€400.000). Verder is Univé verhuisd van 

de Kattenburg naar de Markt en is ook op de Markt een nieuw afhaalrestaurant 

geopend. Dit is onderdeel van mediterraans restaurant Platia. Rechts naast de 

boekhandel kwam er een kledingzaak voor jongeren. Invulling van het pand van 

De Schoenenreus wordt onderzocht. Het zwerfafvalteam heeft een nieuwe Mega        

E-Worker gekregen. Dit is een soort elektrisch vrachtwagentje.  

Bij “Veilig Thuis” waren 75/80 mensen aanwezig. Woonadviseurs van de Stichting 

Voormekaar gaven woonadviezen en helpen mensen bij hun bewustwordingsproces 

voor bijvoorbeeld de babbeltruc. 
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6) Bedrijfsbezoek van de Samenwerkende Dorpslijsten 

Het bedrijfsbezoek vindt woensdag 9 september plaats vanaf 19:00. Het start bij Vers 

specialist Thijssen. Hierna zal het bezoek worden voortgezet in de Groene Moskee. 

We sluiten af met een hapje en een drankje bij wijkcentrum De Doorkijk.  

 

7) Rondvraag 

Rinie vraagt naar de afvalpilot en of hier al iets over bekend is. Sjef vertelt dat de 

verschillende scenario’s na het zomerreces in de Raad besproken zullen worden. 

 

Leo vraagt naar het kunstgras van SCP. Er schijnen twee verschillende varianten te 

zijn. De een is milieuvriendelijk, de ander niet. Ramon antwoord dat er een 

milieuvriendelijke soort gebruikt gaat worden bij SCP en dat daar een certificaat aan 

hangt.  

 

Rob vraagt waarom het inleveren van blauwe zakken bij de milieustraat geld kost. Je 

hebt er toch al voor betaald? Sjef geeft aan dat dit voorlopig zo blijft. Dit zal worden 

aangegeven op de website van de gemeente. 

 

Hans Baars vraagt zich af hoe het zit met het aantal inbraken in Puiflijk. Sjef zal 

proberen de wijkagent voor Puiflijk uit te nodigen voor de volgende vergadering. 

Mensen wordt gevraagd om toch vooral aangifte te blijven doen. Verder geeft Hans 

aan dat de bomen in de Slootsestraat uit het lood staan. Sjef gaat hier achteraan en via 

Will zal het antwoord worden doorgegeven. 

 

8) Sluiting 

André sluit de vergadering en wenst iedereen een wel thuis. 

 

Volgende vergadering: 27 oktober en 15 december 2015. 

 

 

 

 

      

 

 

 

 

 

 


